
 
 

Verksamhetsberättelse för Villaägarna i Huddinge 2020 

Styrelsen:  Henry Åberg    Ordförande 

  Irene Kemi Håkansson   Sekreterare 

  Rolf Persson    Kassör 

  Bertil Paulsson    Ledamot 

 

Styrelsen har under 2019 haft 3st ordinarie styrelsemöten  

1 live 9/1 och 2 digitala 24/3 och 17/12 

Årsmötet hölls 10/3 precis innan COVID 19 restriktionerna 

 

Arbetsuppgifter: 

Styrelsens arbetsuppgifter är att följa Villaägarnas Riksförbunds målsättningar och direktiv 
på föreningsnivå. 

Styrelsen bevakar kommunala frågor och beslut som berör villaägarnas intressen 

Tidningen Villaägaren informerar 4ggr/år och berättar om vad som är på gång inom 
villaägarnas riksförbund 

 

Aktiviteter: 

På grund av Corona pandemin så har vi ej kunnat genomföra några aktiviteter under 2020, 
därav så få styrelsemöten 

Representanter för styrelsen deltog i ABC regionens höstmöte 26/9 ordförande på plats, och 
kassör deltog digitalt 

Rådslag om förtätning har startat upp igen på senhösten, digitalt, efter att legat nere pga 
COVID 19. Målsättningen är att denna grupp ska komma igång ordentligt under 2021  
Ordförande sitter med i denna grupp, tillsammans med representanter från andra Väf i ABC 
området. Gruppen leds av representant från Villaägarförbundet 
Förtätning = Byggherrar bygger fastigheter i villaområden som inte passar in ex. höghus och 
bostadsrätter, och dom problem som uppkommer av detta 

 

 

 

 

 

 

 



 

Antal medlemmar: 

Medlemsantalet vid årsskiftet 2020–2021 ca 1700st 

Ekonomi:  

Föreningens ekonomi är god och stabil som framgår av bifogad balans‐ och resultaträkning 

 

Huddinge 2021‐02‐10 

   

 

 

_____________      _____________ 

Henry Åberg                           Rolf Persson 

 

____________________    _______________ 

Irene Kemi Håkansson    Bertil Paulsson 

 

 


